
UCHWAŁA Nr LXV/286/10
Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim

z dnia 30 kwietnia 2010 r.

w sprawie uchylenia uchwały Nr XLI/205/09 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 24.03.2009 r. w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej 

opłaty adiacenckiej, naliczanej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku 

budowy urządzeń infrastruktury technicznej.

         Na podstawie art.144 i 146 ust. 2 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 

nieruchomościami (tekst jednolity Dz. U. z 2004 r. Nr 261, poz.2603; zm. Nr 281, poz. 2782; 

z 2005 r. Nr 130, poz. 1087, Nr 169, poz. 1420, Nr 175, poz. 1459; zm. Przen. Z 2000 r. Nr 6,

poz. 70; z 2006 r. Nr 104, poz. 708, Nr 220, poz. 1601, Nr 220, poz. 1660; z 2007 r. Nr 69, 

poz. 468, Nr 173, poz. 1218) Rada Miejska w Nowym Mieście Lubawskim uchwala, co 

następuje:                                                                                                    

$ 1.Uchyla się uchwałę Nr XLI/205/09 Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim 

z dnia 24.03.2009 r. w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej  opłaty 

adiacenckiej naliczanej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku 

budowy urządzeń infrastruktury technicznej.

           $ 2.Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Nowego Miasta Lubawskiego.

           $ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia

   Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                  Andrzej Nadolski

U Z A S A D N I E N I E

 Wprowadzenie w życie uchwały o opłacie adiacenckiej narazi mieszkańców Nowego 

Miasta Lubawskiego na znaczne koszty o zróżnicowanej wysokości. Wywołuje to ogólne 

oburzenie i niezadowolenie, że jest to niesprawiedliwe gdyż większość zainteresowanych 

zadeklarowało się partycypować w kosztach budowy urządzeń infrastruktury technicznej. 

Mieszkańcy którzy przybyli na spotkanie w dniu 26.02.2010 r. wyrazili wolę pomocy miastu. 

Takich  właśnie rozwiązań należy szukać w pozyskiwaniu środków. Ponadto zastosowanie 

uchwały narazi budżet miasta na dodatkowe koszty. 



Uważamy, że uchylenie przedmiotowej uchwały jest całkowicie zasadne.

                                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                  Andrzej Nadolski


